
Verslag Algemene Ledenvergadering 2024 Adler Club Nederland 
Gehouden op zaterdag 20 april te Spijk, Spijkse Kweldijk 53, aanvang 13:00 uur 

Aanwezig vlg. presentielijst:  

 Cees Tromp 
 Loek Thissen 
 Anne de Leeuw 
 Aart ’t Lam 
 Rein van der Mast 
 Wijnand Olij 
 Jan Bakx 
 Wim Tolkamp (Penningmeester) 
 Jan Kampman (Voorzitter) 
 Loek Sijbers (Webmaster en Notulist) 
 Toine Thissen (Voorzitter Tentoonstellingscommissie) 

1. Opening door het Bestuur 
De nieuwe Voorzitter verwelkomt alle aanwezigen. 

2. Afmeldingen 
Don Ebbers, Guido Hulsbosch, Lesley Budts, Rob Remmers, Frans Keijsers, Ad Vennix, 
Hans Verbeek, Harry Voets 

3. Mededelingen 
1. Vertrek voorzitter Wim Sijbers, opvolger gezocht 

Het onverwachte aftreden van Wim Sijbers wordt kort besproken. Jan 
Kampman neemt de rol van Voorzitter waar voor maximaal één jaar. Namens 
het Bestuur wordt gevraagd aan Loek S. om een woord van dank te delen 
met Wim S. voor de geleverde diensten en inspanningen gedurende de jaren. 

2. Aftredend bestuurslid Wim Tolkamp , stelt zich herkiesbaar 
3. Aftredend bestuurslid Jan Kampman, stelt zich herkiesbaar. 
4. Aankondiging beëindiging uiterlijk 2025 Ambtelijk Secretaris Rein van der 

Mast, opvolger gezocht. 
Nieuwe medebestuursleden uit de vereniging kunnen zich opgeven tot aan 
de pauze bij iemand van het huidige bestuur. 

4. Notulen ALV 2023 
De notulen worden zonder opmerkingen of vragen goedgekeurd. 

5. Financieel verslag en begroting 
Het financieel verslag wordt uitgedeeld. Penningmeester licht de jaarrekening toe. 
Het wordt opgemerkt dat er wat geld van de kas benodigd was om de kosten van het 
jaarevenement te dekken maar geen alarmerende zaken. De financiële huishouding 
is nog steeds zeer sterk op orde. 

6. verslag kascontrole Hans Verbeek en Aart t Lam, res Anne de Leeuw 
Aart ’t Lam heeft overleg gevoerd met Hans Verbeek en stelt mede namens Hans 
vast dat alles weer goed op orde is.  

7. Vaststellen nieuwe kascommissie 2024 
Aart t Lam, Anne de Leeuw, reservelid Loek Thissen 



8. Leden mutaties 
Een moment stilte voor mede-oprichter en erelid, wijlen Hans IJdo. Hans overleed 24 
februari jl. 
Opgezegd heeft Henk Deken. 
Nieuwe leden: Frans Vermeirssen, Lesley Budt, Robert Woudhuizen 

9. Website 
Een belangrijk onderwerp daar dit recentelijk voor de nodige vragen heeft gezorgd. 
Loek S. licht toe dat het beheer van de website bestaat uit twee hoofdzaken: Het 
technische onderhoud zoals het updaten van alle technische componenten en het 
borgen van de veiligheid van de website, en het toevoegen van content zoals foto’s, 
artikelen, nieuwe gebruikers voor leden, evenementenkalender etc. Loek S. geeft 
aan dat het in het verleden regelmatig is voorgekomen dat ingediende stukken niet 
tijdig op de website werden geplaatst en geeft zodoende aan dat als er hulp mogelijk 
is van iemand binnen- of verbonden met de club, dat dit zeer welkom zou zijn. Kort 
wordt besproken dat het ontvangen van content een steevaste uitdaging is, zoals dat 
voorheen ook voor het clubblad het geval was. 

10. Terugblik 2023 
Aart staat kort stil bij deelname van Motovelo in het Autotron. De beurs bevalt goed 
in het nieuwe format. Ook wordt stilgestaan bij het jaarevenement in Made dat 
bijzonder goed in de smaak viel, ook bij onze Duitse Adler vrienden. 

11. Voertuigen archief - Rein v/d Mast 
Rein houdt een korte toespraak over het door hem uitgevoerde onderzoek van het 
kentekenregister van het RDW. Rein heeft een duidelijk overzicht uitgewerkt van de 
gekentekende Adler brom- en motorfietsen en automobielen. Dit overzicht zal ook 
op de website worden geplaatst. 
Er wordt verder niet in het bijzonder stilgestaan bij het voertuigen archief. 

12. Pauze indien gewenst 
Geen pauze. 

13. Verkiezing bestuursleden 
Jan Kampman wordt per acclamatie herbenoemd. 
Wim Tolkamp wordt per acclamatie herbenoemd. 
Er waren voor beide bestuursleden geen tegenkandidaten. 

14. Jaarevenement 2024 - Jan Kampman en beurs deelname - Aart t Lam. 
Het jaarevenement vindt plaats in Noord-Holland. Door recente ontwikkelingen 
heeft Jan K. hier nog niet de door hem gewenste vorderingen kunnen boeken, dit zal 
spoedig plaatsvinden. 
Voor beurs deelname wordt Motovelo genoemd als optie, maar ook wordt er vanuit 
de ALV een voorstel gedaan voor Central Classics in Houten. Het valt op dat het 
publiek bij Motovelo (Autotron) voor een groot deel het bromfietsen erfgoed 
vertegenwoordigt. Het publiek in Houten lijkt wat meer toegespitst op motorfietsen. 
Het nadeel van de beurs in Houten is dat deelname niet gratis is, evenals eten en 
drinken. Op een later moment wordt het besluit genomen voor deelname aan één 
van de twee genoemde beurzen. 

15. Rondvraag 
Jan Bakx – Spreekt zijn bezorgdheid uit over de vergrijzing binnen Adler Club 
Nederland. Jan stelt voor om eens na te denken over een mogelijke fusie met een of 
meerdere andere clubs. Jan werpt de suggestie op om eens met de DKW club te 



praten, ook omdat deze club over een aandeel automobielen beschikt en daarmee 
qua profiel wellicht goed matcht met Adler Club Nederland. Rein voegt hieraan toe 
dat een mogelijke samenwerking met de TWN al eens in overweging is genomen. 
Deze beoogde samenwerking heeft ondanks inspanning tot niets geleid. Rein 
benadrukt dat eigenheid van het merk Adler en de club daaromtrent de nodige 
toewijding en betrokkenheid vraagt. Voorzitter Jan K. benoemt dat Adler Club 
Nederland zich in de voorbije 24 jaar nog altijd in staat heeft gezien zich overeind te 
houden. Rein benoemt nogmaals dat ons verband met de AMVC hierin ook van 
betekenis is. 
Jan B. Voegt hieraan toe dat hij graag met andere leden zou mee willen rijden naar 
Herford, omdat een ieder individu meestal op eigen beweging en initiatief gaat en 
het daarmee kostentechnisch niet voor een ieder even interessant is. Dit wordt door 
leden onderling verder opgepakt. 
Rein van der Mast –  Rein haalt het vertrek van ex-voorzitter Wim S. aan en de brief 
die daarmee gemoeid was. Hij betreurt deze gang van zaken en spreekt hierover zijn 
buitengewone teleurstelling uit, ook richting het bestuur en het uitblijven van een 
uitspraak van het bestuur hieromtrent. Rein heeft de functie Ambtelijk Secretaris 
bekleed uit noodzaak wegens het ontbreken van alternatieven. Rein wil in het licht 
van de recente ontwikkelingen zijn functie als Ambtelijk Secretaris per ommegaande 
met maximaal een half jaar voortzetten. Rein kondigt hiermee ook verdere 
onthouding van organisatorische activiteiten in welke vorm dan ook aan. 
Loek Sijbers – Aanvullende uitleg over zijn relatie met ex-voorzitter Wim S. (tevens 
zijn vader) teneinde transparantie te bieden in de situatie en vraagstukken over 
Loek’s positie in de club en het bestuur te verduidelijken. 
Toine Thissen – Benoemt de constructieve bijdrage van iedere aanwezige en 
benadrukt de wens om dit als zodanig voort te zetten. 
Rein van der Mast – Biedt een afgedrukte versie van de ledenlijst aan voor de 
aanwezigen. 

16. Sluiting van de ALV 2024 
De voorzitter dank ieder voor zijn constructieve bijdragen, in het bijzonder vanwege 
de recente ontwikkelingen in de club. 

 


